
REFERAT FRA ÅRSMØTE VINGTOR 2007 
 
Dato: 6/2 2007 
Antall fremmøtte: 13 
 
 
Kasserer Børge Mo åpnet møte og ønsket alle hjertelig velkommen. Etter dette gikk han 
direkte over på dagens agenda. 
 
1. Godkjenne de fremmøtte representanter  

� Alle fremmøtte medlemmer ble godkjent 
 
2. Godkjenne saksliste og for retning 

� Denne ble godkjent 
 
3. Velge dir igent og referent 

� Kjell Aanvik ble valgt til leder av møtet mens Tore Jemtegaard ble valgt til referent. 
 
4. Årsmelding 2006 

� Børge leser høyt årsmeldingen som Audun Thinn har skrevet og deretter 
flyplassårsberetning skrevet av Scott Føien. 

� Bjørn Opsetmyren høstet applaus for overhaling av merkemaskinen. 
� Applaus ble det også for Scott Føien som gjør en kjempejobb med treningssenteret. 
� Årsmeldingen ble dermed godkjent og klubbet. 

 
5. Behandle klubben regnskap for 2006 

� Børge går igjennom regnskapet punkt for punkt, inntekter og utgifter. 
� Det kommer spørsmål om status på antall medlemmer og ønske om utsendelse av ny 

medlemsliste. Dette vil bli gjort sammen med en av de første møteinnkallingene. 
� Børge gjorde oppmerksom på at klubben ikke lenger har noen fuelavtale. 
� Forsamlingen ville vite mer om forsikringen på klubbhuset. For eksempel hva er 

forsikringsbeløpet? Børge vil sjekke dette opp og informere nærmere på et senere 
møte. 

� Kr 1500,- er betalt for bruk av Årungen. Det meldes at isen nå er trygg og det er 
aktivitet der i helgene. 

� Regnskapet viser et lite underskudd på kr 2609,50 og Børge bemerker: Det er benyttet 
fuel til premier samt til klubbflyet. Sikkerhetsnett er innkjøpt i 2006 og monteres 
sommeren 2007. 

� Bjørn spør vedrørende kontingentsatsen. Justeringen bestemt på årsmøte 2006 ble ved 
en misforståelse ikke meldt inn til NLF og ble derfor ikke effektuert. Saken kom også 
opp under punkt 6 under.  

 
6. Behandle innkomne forslag 

� Styret hadde ikke meldt inn saker og det var heller ingen innsendte forslag. 
� Per Strømmen anmodet styret å rette opp tabben vedrørende manglende 

kontingentforhøyelse fra i fjor og sender ut en giro pålydende kr 50,- til alle 
medlemmene. Dette ble bestemt utført. 

 



7. Fastsette kontingent 
� Kontingenten fastholdes på kr 250,- 
� Tore melder dette inn til NLF 

 
8. Budsjett for 2007 

� Børge går gjennom budsjettet. Punkter gjengis under i stikkordsform. 
� Budsjettet er satt opp etter en medlemskontingent på kr 200,- 
� Klubben må bli flinkere til å få inn betaling for brus. 
� Lite loddsalg i 2006, håper på bedre i 2007. 
� Det må søkes for å få såkalt hodestøtte. Audun må sjekke tidsfrister. 
� Bjørn minner om at det også bør søkes om midler til arrangementet av F4C NM. 
� Det sendes ut krav om manglende innbetaling for 2007 (50 kr.) 
� Møtet minner også om at det kan søkes om midler til sikkerhetsinstalleringer. Audun 

sjekker frister og koordinerer søknad. 
� Det foreslås fra salen at det tas li tt inngangspenger til julemøte 2007. 
� Knut bemerker at det er tall i budsjettet som vi vet ikke er presise. Kassereren vil følge 

opp på møte i april med nytt budsjett. 
� Budsjettet godkjennes således. 

 
9. Klubben organisasjon 

� Ingen endringer. 
 
10. Foreta valg 

� Till itsvalgtes valgperiode ble tatt opp. Disse er ikke er beskrevet i Vingtors lover. Da 
Kjell Knudsen hadde ytret ønske om avløsning, hadde valgkomiteen laget en 
innstill ing som ble presentert. Valgkomiteens innstil ling ble vedtatt ved akklamasjon. 

� Dette førte til at Kjell Knudsen trer ut av styret og erstattes av to nye styremedlemmer: 
Rune Langbråten og Rune Gundersen. Klubben takker Kjell for utmerket arbeid i 
klubbstyret 2006 og ønsker de nye medlemmene hjertelig velkommen. 

� Årsmøtet har også i oppdrag å velge representanter til årsmøte i NLF. Det var 
vanskelig å finne kandidater på direkten. Styret fikk således i oppdrag å finne frem til 
3 representanter fra klubben. 

� Valgkomiteen og revisorer aksepterte gjenvalg. 
 
Årsmøtet hevet kl 20.40 
 
Jubileum 
Etter selve årsmøte spurte Børge forsamlingen om det var interesse for å gjøre noe ut av det 
faktum at klubben er 45 år. Om det er interesse for en jubileumsfest? Det ble anbefalt å vente 
til klubben er 50 år. 
 
Video 
Kjell Knudsen hadde med og viste frem diverse videoopptak av aktivitet på plassen. Noe fra 
”gamle dager” mens noe var fra høsten 2006. Et artig innslag som avrundet møtet. 
 
14.02.07 Tore Jemtegaard 
 


